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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u utorak, 21.12.2022. godine u 
Komunalnoj palači,  
Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  

 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 

otvaram 21. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Elena Puh Belci, Ardemio 
Zimolo, Sanja Radolović i Ivan Žagar opravdali izostanak sa današnje sjednice, a vijećnica 
Gordana Ferenčić je najavila kašnjenje. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-mir.mandata. 

odsutan 

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. MIHA PAUS MOŽEMO  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP odsutna 
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-DDI odsutna 
13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mirovanje mandata  
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-DDI J.Černjul-mirovanje mandata 
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-DDI odsutan 
16. GORDANA FERENČIĆ ZELENI M.Brajuha-ostavka, stigla na 9. točku 
17. MARIN LEROTIĆ IDS-DDI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-DDI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  
 
Utvrđujem da je na sjednici prisutno 17 vijećnika, od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko 
vijeće može pravovaljano odlučivati, a nakon 8. točke došla je Gordana Ferenčić te je tijekom 
9. točke, nakon prvog kruga glasanja za Savjet mladih, otišao Marin Lerotić. 
 
Predsjednica pozdravlja sve prisutne sudionike 21. sjednice. 
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Pozdravlja 
- gosp. Filip Zoričić GRADONAČELNIK GRADA PULE 
- gđu. Ivona Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNICI upravnih tijela Grada 
- DIREKTORI TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJI JAVNIH USTANOVA  
- predstavnici MEDIJA 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
DAMIR PRHAT, pročelnik UO za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
VANJA JUHAS, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula  
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o.  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
GORDANA ŽMAK, direktor, Tržnica d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor, Vodovod Pula d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe-odsutan 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište-odsutan  
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica INK-Gradsko kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 21. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 12. 
prosinca 2022. godine te su također s tim danom prijedlozi akata za sjednicu dostupni na 
web stranici Grada Pule, kako smo vam poslali obavijest na vaše privatne e-mail adrese. 
 
Dana 14. prosinca 2022. dostavljen vam je materijal za točku 8. dnevnog reda 

- Donošenje Odluke o imenovanju članica i članova Upravnog odbora Zaklade za sport 
Grada Pula-Pola. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
- Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije, 
Odbor za izbor i imenovanja  
 
Dana 16. prosinca 2022.g. zaprimljen je amandman Kluba vijećnika Možemo! na prijedlog 
„Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2023. godini na području Grada Pula-
Pola“.  
Amandman je podnesen od strane ovlaštenog predlagatelja, ali nije podnesen u roku kako je 
to propisano člankom 46. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća, dakle, najkasnije do 12.00 
sati, 2 radna dana prije dana određenog za održavanje sjednice Gradskog vijeća na kojoj se 
raspravlja o donošenju akta. Stoga amandman nije uvršten u raspravu. 
 
Budući da nema drugih prijedloga predsjednica stavlja na glasanje dnevni red 21. sjednice 
Gradskog vijeća kako je predložen 12. prosinca 2022. sa 9 točaka dnevnog reda te utvrđuje 
da je  

 
VIJEĆE sa 17 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi dnevni red 

21. sjednice Gradskog vijeća 
 
 

D N E V N I R E D 

1.  Vijećnička pitanja 

2.  Donošenje Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2023. godini na 
 području Grada Pula-Pola 

3.  Donošenje Odluke o osnivanju Savjeta potrošača javnih usluga 

4.  Donošenje Odluke o utvrđenju usluga čije se jedinične cijene iskazuju u jednoj 
 decimali (Pula Parking d.o.o. i Pulapromet d.o.o.) 

5.  Donošenje: 
 5.1.Odluke o izmjeni Odluke o donošenju srednjoročnog (trogodišnjeg) plana 
 davanja koncesija za razdoblje 2022. - 2024. godine 

 5.2.Odluke o donošenju plana davanja koncesija za 2023. godinu 

6.  Donošenje Pravilnika o izmjenama Pravilnika o provedbi postupaka 
jednostavne  nabave u upravnim tijelima Grada Pula-Pola 

7.  Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 
nekretnina 

 (Immobilien Neuban d.o.o.) 

8.  Donošenje Odluke o imenovanju članica i članova Upravnog odbora Zaklade 
za sport Grada Pula-Pola 

9.  Izbor članova Savjeta mladih 
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AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 20. sjednici Vijeća nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 
1. MONICA DEROCCHI 
2. ARDEMIO ZIMOLO – odsutan 
3. IGOR BELAS 
4. IVAN ŽAGAR – odsutan 
5. MARIN LEROTIĆ 
6. SEAN SOLDATIĆ 
7. MARIJA MARKOVIĆ–NIKOLOVSKI 
8. VALTER BOLJUNČIĆ 
 
MONICA DEROCCHI  
Ja bih svoja dva pitanja postavila Gradonačelniku. 
Prvo pitanje odnosi se na sušionicu mulja. Na sjednici u studenom rekli ste da ne znate koja 
bi lokacija osim Kaštijuna bila i najavljivali ste samo tematsku sjednicu u prosincu. Pa evo, 
zanima me od tada što se na tu temu napravilo? I zašto nije održana sama tematska sjednica? 
I kada će ona i da li će biti? 
Dok drugo pitanje odnosi se na adventske kućice. Mogli smo u medijima vidjeti da su 
zakupnici poslali pismo gradu i tražili smanjenje zakupnina. Isto tako smo iz medija mogli 
iščitati i odgovor koji su dobili od grada. Kao jedno od razloga osim samih vremenskih 
prilika na koje nažalost mi ne možemo utjecati, naveli su i visoke cijene parkinga. Pa evo, 
zanima me da li bi bilo moguće, odnosno, kao nekakav prijedlog, da se do kraja samog 
razdoblja adventa stavi besplatan parking, kao što je to bilo i prije, pa bi možda i to moglo 
utjecati na veću posjećenost adventu. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Poštovana Predsjednice, poštovana vijećnice, hvala na pitanjima. Prvo pitanje, vezano za 
sušionicu mulja čekamo odgovor Hrvatskih voda. Vezano za i samu tematsku sjednicu, mi 
smo poslali upit konkretan Hrvatskim vodama, međutim, kad dobijemo povratnu informaciju 
od njih, onda ćemo odmah sazvati tematsku sjednicu jer tematska sjednica bez prisustva 
Hrvatskih voda pomalo je besmislena. 
Što se tiče drugog pitanja, ono je konkretno također. Adventske kućice. Vrijeme je utjecalo 
na situaciju u gradu, a kako kažu zakupnici, dijelom i parking. Ja moram reći da je na 
mnogim mjestima parking ili besplatan ili je 9 kuna ili je 2 kune ili 1 kunu, 0 kuna. Međutim, 
ja vidim da i kad je 4 kune ili kad je 0 kuna da su prazni parkinzi nakon 17 sati. Tako da evo, 
samo jednim dijelom mogu prihvatiti to kao kritiku. Međutim, mislim da to nije nije razlog. 
Mislim da je razlog jednim dijelom i vrijeme, jednim dijelom vjerojatno i parking, ali jednim 
dijelom i visoke cijene na adventskim kućicama. Tako da je to uzajamno. Žao mi je što je 
tako. Međutim, svi znamo da su to poslovni rizici onih koji su su licitirali za kućice. To su 
njihovi poslovni potezi. Kako će biti dogodine, vidjet ćemo.  
 
IGOR BELAS 

Ja bih samo poštovana Predsjednice prije postavljanja moja dva vijećnička pitanja uputio 
jednu kratku zahvalu, 10 sekundi ako mi dozvoljavate. Ja bih se samo htio zahvaliti 
Gradonačelniku i njegovom timu na više nego opravdano donesenu odluku o preimenovanju 
naziva gradskih bazena po nedavno preminulom gospodinu Dinu Makovcu. Naime, sve nas 
je ovih dana zatekla tužna vijest da nas napustio istaknuti pedagog i sportski djelatnik, a 
nadasve dobar čovjek Dino Makovac. Svi mi sportaši i učenici koji smo odrasli uz njega 
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znamo da to njemu nije bio samo posao, nego i život. Bio je vizionar i znamo kojim uvjetima 
je htio ostvariti svoju sportsku viziju i zato mu je bio, kako bi znao reći, jedini neostvareni 
san da Pula dobije novi gradski bazen. Prisjetio sam se jedne anegdote u dobrom društvu kad 
sam mu rekao da kad nas napusti svakako ćemo predložiti da se bazen nazove po njegovom 
imenu. A on je tada odgovorio u svom stilu: „ako imaš snage me zezati, znači da se niste 
dovoljno umorili i zato nazad na trening. Nastavljamo trening u moru.” Sjećam se koliko je 
bio emotivan i zahvalan kad je imao čast da presječe vrpcu na otvorenju novog bazena i zato 
ova odluka je nešto najmanje što smo mogli učiniti za našeg Dina, a njegovoj obitelji želim 
još jednom izraziti sućut. Hvala što ste me saslušali. 
Pitanje je za Gradonačelnika. Naime, prije nekih 15-ak dana, na presici SDP-a u Puli, moje 
kolege Sanja Radolović i Danijel Ferić su iznijeli dosta poražavajuće podatke kako za 
Istarsku županiju, tako i za Grad Pulu o nerealizaciji projekta iz proračuna Republike 
Hrvatske za 2023. godinu. Podsjetit ću vas da je proračun Republike Hrvatske težak negdje 
nešto preko 30 milijardi eura, a da će u Istru se spustiti svega 0,18% ili nekih 56,5 milijuna 
eura. U toj, složit ćemo se, mršavoj omotnici, nema spomena od realizacije željeznice, 
pulskog lukobrana, rive, što je davno obećano, a traženo i obnavljanje Sveučilišne knjižnice, 
pulske Glazbene škole, Doma braće Ribar, ali od toga izgleda ništa. Pitanje za 
Gradonačelnika, je da li je upoznat sa tim poražavajućim podacima i postoji li već sada plan 
da se na jednom od svojih sljedećih službenih putovanja u Zagreb, osobno, sa svojim timom, 
posjete resurna ministarstva i podsjeti ih na njihova javna obećanja i možda isprave nepravdu 
u interesu svih građana Grada Pule? 
Drugo pitanje pročelnici Sokolov. Ovih dana guštamo u velikom uspjehu Hrvatske 
nogometne reprezentacije. Još jednom velike čestitke iz Pule. Ali ja neću sada o sportskom 
uspjehu, nego o nečem što se nažalost veže uz taj grandiozan uspjeh, a to je katastrofalno 
stanje sportske infrastrukture. Veseli me da je Vlada konačno javno objavila da u 2023. 
godini se ide u gradnju, a što u obnovu stadiona, na kojima, citiram: „igra Hrvatska 
nogometna reprezentacija”. Novi državni tajnik u Ministarstvu turizma i sporta, bivši 
proslavljeni vaterpolist Josip Pavić, rekao je na državnoj televiziji da će se obnavljati svi ti 
stadioni, ali da se očekuje od lokalne samouprave da pripreme dokumentaciju za obnovu 
istih. Moje pitanje za pročelnicu je: da li Grad Pula za svoj stadion Aldo Drosina ima tu 
dokumentaciju? Ili da li se bar radi na njoj? A u sklopu toga i iz izglasanog novog Zakona o 
sportu postoji li mogućnost izdašnijeg povlačenja sredstava ili kroz proračun Republike 
Hrvatske ili dobivanje domaćinstva nekih većih sportskih manifestacija za koje se treba 
kandidirati i tako obnoviti ostalu sportsku infrastrukturu u našem gradu? Hvala lijepa. 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Poštovani kolega Belas hvala na pitanjima. Prvo pitanje, vezano je za državne projekte. 
Gledao sam tu press konferenciju. Najviše je bilo upravo komentara oko lukobrana i rive, jel' 
tako? Čini mi se. Vi me ispravite ako griješim. Projekti koje mi očekujemo iz države u našem 
gradu su u vrijednosti oko 2 milijarde kuna. Od toga neću odustati zaista. Govorimo o 
lukobranu, govorimo o rivi, govorimo o cestama, govorimo o aglomeraciji, govorimo o 
odvodnji. Danas smo evo potvrdili dobru vijest, 35 milijuna kuna bespovratnih sredstava. 
Pula Sjever, četverotračna cesta od Velog Vrha, Tršćanska ulica, lukobran i riva. Mi smo i 
prošli tjedan imali sastanak u nekoliko navrata u ministarstvu. Bio je i gospodin Martinčić 
koji se upravo bavi temom lukobrana, i sa lučkom upravom i sa Acy-em. Vis-a-vis 
sporazuma kojeg smo potpisali to ide u dobrom smjeru. Nadam se dobrim vijestima 23. 
godine. Itekako dobro znamo da imamo cilj. Zato i jesam konstantno u Zagrebu. Dakle, 
nisam uzaludno bio prošlih godinu dana, više od pola toga sam bio u Zagrebu i bit ću koliko 
god treba. Pa idemo i sutra ujutro i u četvrtak opet idu druge kolege. Sve ono što država može 
investirati u naš grad, a važno je za realizaciju, važno je za razvoj grada, mi ćemo se zato 
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boriti, siguran sam, većim dijelom i izboriti. Nisam ovdje da branim niti Vladu niti je to tema, 
ali zasigurno ću se boriti za projekte u Gradu Puli. Da, u suradnji sa županijom vezano i za 
lukobran i za rivu, to ide u dobrom smjeru. To što nije proračunu ne mora značiti da neće biti 
iz europskih fondova. Na nama je pripremiti dokumentaciju. Mi ćemo to i napraviti u 
suradnji i lučke uprave i Acy-a i Grada Pule. I siguran sam da će biti dobrih vijesti već 
početkom, nadam se, 23. godine. Znate da ide Tršćanska ulica. Potom ide, istovremeno, 
paralelno, javna nabava vezano za četverotračnu cestu Veli Vrh do mosta kod Brionke, NPO 
Aglomeracija Pula Sjever. Mislim da su to sve dobre vijesti za naše sugrađanke i sugrađane 
vezano za odvodnju i kanalizaciju. Sve ono što država može biti ovdje suport, ona će, siguran 
sam, biti. Na nama je da lobiramo svi i ovdje naši saborski zastupnici koji su iz Pule, koji su 
u Istri i vjerujem u dobrom smjeru i kolega Lerotić, i kolegica Radolović i kolega Kliman i 
ostali. Svi koji mogu. Ovdje imamo parlamentarne stranke, koje su u parlamentu. Evo, 
vjerujem da ćemo svi pomoći da dobri projekti idu prema našem gradu.  
Ako smijem, nadovezao bih se na drugo pitanje. Pročelnice, dopustite mi, molim vas, a 
vezano je na temu sporta. Lijepo ovo što ste rekli za kolegu Makovca, to je zapravo ideja 
grada i svih, bez obzira na politike da zaslužnim našim sugrađanima posvećujemo važne, 
rekao bih, ne samo datume, nego i prostore. Vaše pitanje vezano je za istočnu tribinu stadiona 
Aldo Drosina. Pa sad ću vam reći nekoliko važnih informacija. Mi smo u temi istočne tribine 
još od ožujka 2022. godine. Ove godine. Imali smo nekoliko sastanaka sa zagrebačkom 
energetskom razvojnom agencijom REGE-om vezano za istočnu tribinu. Istovremeno, upravo 
ide, idejni projekt kojega smo osigurali. Sredstva smo osigurali u rebalansu za idejni projekt i 
2023. godine ide glavni projekt. Mi ćemo biti spremni prema Vladi Republike Hrvatske i 
ministarstvu vezano za istočnu tribinu stadiona Aldo Drosina. Što se tiče Grada kao Grada, 
tko god je i kako je pisao o tome itekako se spremamo i spremni smo za to i nadamo se da 
ćemo uspjeti. tj. mi kao Grad ćemo biti spremni i nadam se da ćemo uspjeti ući u taj dio 
ovoga što je govorio gospodin Pavić. Također, kada je tema sporta, moram se dotaknuti još 
nekoliko važnih tema, a važne su za identitet sporta u gradu. Čuli ste danas ekskluzivnu 
informaciju, citiram: da je jedina kandidatkinja za zakladnicu odustala. Gospođa je to na svoj 
način i rekao bih uobičajeno argumentirala. Kolegica Sokolov će sad biti za početak v.d. 
Zakladnika. Međutim, ono što je puno važnije, mi ćemo danas, vjerujem, izglasati Upravni 
odbor Zaklade i to je najvažnije tijelo. Pet ljudi koji će zapravo sada pripremati sve akte 
vezano za Zakladu. Ja sam zadnji put rekao da smo osigurali 555 tisuća kuna startnih u 
Zakladi, od čega je 35 tisuća samo iz proračuna. Ponavljam, ostalo su vanproračunska 
sredstva. I isto tako vam moram reći da u godinu i pol dana mi nismo mogli napraviti 
strategiju razvoja sporta, a nije napravljena u ovih 30 godina. Moram vas podsjetiti na to. 
Ona će biti izrađena. Bar će baš početi rasprava o strategiji. Prema tome, u godinu dana ne 
možemo sve napraviti. Nastavljamo dobre stvari koje su započete, ali ćemo mnoge stvari 
napraviti. Zaklada je dobra tema. Žao mi je ako ima pojedinaca koji sumnjaju da je Zaklada 
dobra stvar. Koji sumnjaju. Dakle, Zaklada je dobra stvar za naš grad. Budimo afirmativni 
oko dobrih tema. Tako da su to dobre stvari uz ove infrastrukturne obnove koje su sada u 
tijeku, tartan staza, da ne ponavljam, umjetna trava na Drosini i tako dalje. I vjerujemo da 
ćemo kroz druga polivalentna igrališta od Štinjana na dalje upravo o tom sportu pričati. 
Zaklada je dobar početak. Strategija još bolja. Novi Zakon o sportu kreće od 1. siječnja. To 
su sve dobre stvari. Bit će europskog novca. Na nama je da radimo na tome. Mogli ste vidjeti 
da smo dobili 1,4 milijuna kuna vezano za solare na Domu Mate Parlov. Ljudi rade i izvlači 
se europski novac. Maksimalno ga koristimo koliko možemo. I to su dobre teme. Sport je 
dobio na važnosti i još bih više volio da svi mi skupa damo na važnosti našim sportašima da 
naša djeca znaju za Elizabetu Crnković i ostale mlade i uspješne sportaše koji su na ponos 
našem gradu i vjerujem da ćemo svi kao gradske vijećnice i vijećnici poraditi na tome da oni 
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zaista budu prepoznatljivi. Da naša djeca u školama znaju za sportaše iz našeg grada, a ne da 
ne znaju. Evo, to je tema. Hvala na pitanju. Malo sam šire odgovorio.  
 
IGOR BELAS 

Dobio sam odgovore. To su dobre vijesti za pulski sport. Samo poruka Gradonačelniku, kad 
ste u Zagrebu budite uporni i dosadni. Hvala. 
 
MARIN LEROTIĆ 

Pitanja dva za Gradonačelnika. Prvo pitanje isto, slično, kao od kolegice Derocchi, vezano uz 
parking. Mogli smo čuti da se određeni zakupci ili vlasnici poslovnih prostora u ulici 
Serijevaca bune zbog parkinga Holders onlyi i bez obzira na neka možda i razilaženjima u 
mišljenjima ovdje s obzirom da sam i pokrenuo zahtjev za ocjenu ustavnosti, mislim da je 
puno bitnije slušati što ti građani koji tu djeluju i rade misle i sa kojim problemima se susreću 
pa me zanima da li ste možda razmišljali o preispitivanju te odluke? I potencijalno o ukidanju 
i rađenju nove? Kako bi se olakšao rad svima onima koji rade u ulici Sergijevaca pa i u 
Kandlerovoj. 
I drugo pitanje je vezano vidjeli smo i sami kroz ovu godinu da se proračun dobro puni, da su 
prihodi puno veći nego što su bili planirani. Mislim, ako se ne varam, donijeli smo i najveći 
proračun za 2023. vezano uz Grad Pulu. Mene zanima zašto se onda nastavlja prodaja 
zemljišta? Mi smo i podržali bili neke prijašnje prodaje. Nismo naprasno protiv svega. 
Naročito kad smo mogli vidjeti da je zemljište prodano ispod cijene koja je možda očekivana, 
a govorimo o Valsalinama, točku koju ćemo imati nešto kasnije. A ono što sam si malo dao 
truda i raspitao se da sa određenim procjeniteljima da kažu da se može puno više uprihoditi 
od one cijene koja je dobijena na licitaciji. Pa me zanima zašto se, s obzirom na dobro 
punjenje proračuna i dalje toliko ustraje na prodaji realno jednih od najdragocjenijih zemljišta 
koje imamo na području Grada Pule? Samo bih nadopunio, ispričavam se. Također, a bitno je 
kasnije za odluku, da nismo u materijalima dobili procjenu zemljišta niti smo dobili na 
temelju kojih je zemljišta okolo napravljena procjena kako bismo mogli čim kvalitetnije to 
vidjeti i na kraju krajeva donijeti odluku. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Kolega Lerotiću hvala na pitanjima, konkretnima. Mi imamo sastanak sutra u 16 sati sa 
zakupcima, predstavnicima Obrtničke komore Grada Pule, Gospodarske komore Grada Pule 
vezano upravo na temu jedna od tema je i odluka o parkiranju. Jedan dio odluke o parkiranju 
će ići na javno savjetovanje vjerujem u siječnju kada će se nešto oko toga pozitivno mijenjati, 
kako za zakupce, tako i za ljude koji rade u centru grada i za ostale stanovnike grada izvan 
starog grada. I to će biti na e-savjetovanju, ali sutra imamo partnerski sastanak, to želim 
naglasiti, partnerski sastanak sa ljudima koji su osnovali novu udrugu, sa ljudima iz 
Obrtničke komore, Gospodarske komore, da otvorimo sve teme, ne samo parkiranje, nego i 
odvoza smeća i dostave i svega onoga što njih tišti, ne znam, podesta, terasa, tendi, 
komunalnog reda i tako dalje. Vjerujem da ćemo u takvom odnosu, takav je bio prvi 
sastanak, o njemu sam zadnji put govorio na gradskom vijeću. Vjerujem da će ići u dobom 
smjeru. Nešto od njihovih zahtjeva ćemo naravno prihvatiti, nešto ne, o tome ćemo 
razgovarati. Jedna od tih tema je i odluka o parkiranju. Otvorit ćemo tu temu sutra. Mi ćemo 
prezentirati njima što to znači vis-a-vis grada i evo vjerujem da će biti zapravo na korist i 
zakupcima i stanovnicima starog grada i onima koji dolaze raditi u grad. Na drugo pitanje će 
vam odgovoriti kolega Prhat. Ako imate na prvo komentar možda, mogu ostati. Hvala.  
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DAMIR PRHAT 

Zahvaljujem se na vašem pitanju. Danas je odluka o prihvatu ponude i sklapanju ugovora na 
dnevnom redu kao redovna točka tako da možda malo vaše pitanje čudi. Naravno, u 
proračunu je predviđen određeni prihod od zemljišta. Kao takav, on je za ovu godinu bio 27 
milijuna inicijalno. Rebalansom proračuna on je smanjen na 15 i pol milijuna kuna. Iz prihod 
od prodaje zemljišta isto tako se financiraju određeni rashodi u proračunu i zbog toga i dalje 
vršimo prodaju zemljišta. Naravno, biramo nekretnine koje su pogodne za prodaju. Ova 
nekretnina o kojoj je konkretno riječ je u uređenom naselju. Jedina nekretnina gdje je moguća 
izgradnja. Sukladno ustaljenoj praksi dostavljeni su nam svi podaci koje je bilo moguće, kao 
što je to bilo i na prethodnoj sjednici gradskog vijeća, orto foto snimak, izvadak iz GUP-a 
Grada Pule, kartografski prikaz o načinu gradnje i same mogućnosti gradnje na predmetnoj 
nekretnini. Što se tiče same cijene nekretnine mislim da je cijena od 344 E/m2 jedna 
respektabilna cijena. Naravno, mi smo očekivali da će biti više ponuditelja. Ovaj put je bio 
jedan ponuditelj. A, konkretno za ove nekretnine je napravljen i procjenbeni elaborat. S 
obzirom na to da dostavljamo gradskom vijeću i zapisnik povjerenstva koji je vodilo 
kompletnu prodaju nekretnina i sve ove priloge, još da dostavimo i procjenbeni elaborat 
mislim da bi onda sami materijali stvarno bili preveliki. Zahvaljujem. 
 
MARIN LEROTIĆ 

Vezano uz prvo pitanje i odgovor Gradonačelnika nemam ništa osim izraziti nadu da će se taj 
problem riješiti kao što smo i više puta govorili. Mislim da je to jedan pokazatelj da se neke 
odluke možda ne trebaju tako brzo i naprasno donositi već da ipak treba napraviti možda 
neku kvalitetniju raspravu sa, na kraju krajeva, onima koji koriste najviše to područje. Iako 
smo mi, i drugi građani, njih preko 50 tisuća koji na neke parkinge danas u grad ne možemo 
doći. Tako da to je vezano uz to. A ovo drugo, bez obzira što je i rebalansom smanjen prihod 
od prodaje zemljišta da se ovdje zemljište ne prodaje ništa drastično se ne bi dogodilo s 
obzirom da grad i dalje ima određene zalihe i viškove koji će se prenijeti u sljedeću godinu. 
Znači, Grad neće poslovati 2022. sa minusom. I sami ste istaknuli, što je bitno za raspravu, da 
se očekivalo možda i više onih koji će se javiti za kupnju zemljišta, što bi samim time na 
licitaciji moglo dovesti do toga da se to zemljište proda za veći iznos nego što je to današnja 
rasprava, odnosno iznos o kojem ćemo danas govoriti u raspravi o toj točki. Stoga bih ja 
zapravo predložio, a nismo ni dobili, ponavljam, procjenu cijene zemljišta, što smatram da je 
bitno i da bi mogla biti praksa. Jer sigurno nije veći dokument od samog proračuna kojeg 
dobijemo svake godine. Stoga bi moj prijedlog bio da se ova točka makne s dnevnog reda, da 
se donese odluka o poništenju natječaja koja ne košta ništa nego će Grad morati samo vratiti 
akontaciju koja je bila plaćena za sudjelovanje na natječaju i da se ponovi natječaj. Kažem, s 
obzirom na vrijednosti koje su na tom području nekretnina i s obzirom na ono što sam se 
uspio malo raspitati, a da je ta cijena ispod neke realne, da bi mogao Grad uprihodovati puno 
više novaca nego što je to sada. Ja vjerujem barem 2 do 3 milijuna kuna više. Hvala. 
 
SEAN SOLDATIĆ 

Imam pitanje za Gradonačelnika ili za nadležnog pročelnika. Naime, u cilju uređenja samog 
centra grada Pule, tržnice, Giardina, Foruma i tako dalje. Radi se o suncobranima 
ugostiteljskih objekata koji su raznorodni, raznovrsni, raznobojni i svakako narušavaju 
vizualni identitet grada, čime se stvara nered u prostoru. Interesira me da li Gradonačelnik ili 
stručne službe planiraju određenim aktom ili odlukom Tržnice ili nadležnih tvrtki da se 
naredi, odnosno da se naloži ugostiteljima da imaju primjerene suncobrane, odnosno 
suncobrane koji bi izražavali imidž ovog grada. Ne samo da budu pokrivalo za sunce, 
odnosno da nas štite od sunca. Naime, više ti suncobrani koriste da se reklamiraju razna pića i 
proizvođači nego da bi se stvarao imidž ovog grada. To je prvo pitanje. 
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A drugo pitanje je, obzirom da se sa izgradnjom pulske zaobilaznice, koja je vitalna 
infrastrukturna prometnica u gradu Puli, još za mandata bivše gradske vlasti, odnosno bivšeg 
Gradonačelnika i to negdje između kružnog toka Premanturske, Medulinske ceste, kad se 
misli nastaviti? Da li su planirati sredstva i kad će se početi nastaviti izgradnja pulske 
zaobilaznice u pravcu Verudele? Hvala lijepa. 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Hvala vam kolega Soldatiću na pitanju. Odgovor na prvo pitanje je sve u komunalnom redu, 
Odluka o komunalnom redu regulira sve takve odnose. Mi ćemo sada transformacijom ova 
četiri društva u jedno poboljšati vjerujem i tu sliku. Zadnji put smo govorili upravo o tržnici i 
kako bi ona trebala izgledati. A na drugo pitanje će vam odgovoriti kolega Prhat.  
 
DAMIR PRHAT 

Evo, zahvaljujem se na vašem pitanju. Dobro ste istaknuli da je zaobilaznica ključna gradska 
prometnica, da je realizacija ovog dijela značajno utjecala na odvijanje prometa u gradu Puli. 
Što se tiče dijela zaobilaznice pulske od Medulinske ceste do Premanturske izrađena je 
projektna dokumentacije, u tijeku je ishodovanje potrebne dozvole i rješavanje imovinsko 
pravnih odnosa. U pitanju je složeni postupak izvlaštenja, ali vjerujem da ćemo te aktivnosti 
okončati sljedeće godine i da ćemo moći nastaviti izgradnju 2024. godine. Ono što bih htio 
još posebno istaknuti je da se navedenim projektom planira realizirati odvojak kojim će se 
pulska zaobilaznica spojiti sa Mihovilovićevom ulicom što će uvelike značiti za sve žitelje 
Valdebeka, s obzirom da znamo koji su problemi ulaska i izlaska sa ulice Svete Felicite i 
naravno da će nam to omogućit drugačije uređenje prometa na Valdebeku. Evo, zahvaljujem.  
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI 

Dva bih pitanja postavila pročelnici društvenih djelatnosti gospođi Ivani Sokolov. Naime, 
prvo pitanje bi bilo da li postoji plan uređenja dječjih vrtića, odnosno objekta gdje smo mi 
vlasnici tih objekata u kojima su vrtići, a to se odnosi na investicije, kao što su krovovi, 
podovi, prozori, sanitarije, kuhinje, kotlovnice i tako. Jako bi bilo interesantno čuti da li imate 
jedan kontinuitet i plan kako to planirate urediti jer se primjećuje da neki vrtići su jako 
uređeni, a neki su godinama zapušteni.  
Drugo pitanje je vezano za Klub mladih. Ovdje je već bilo postavljeno jedno pitanje. Klub 
mladih u Puli ne postoji. Imali smo 4 Kluba, sad nemamo ni jednog. To je jedno pitanje koje 
jako mlade interesira. S obzirom da vi ne možete sada meni dati odgovor jer je to, vjerojatno 
o tome se razmišlja, ja bih vam postavila to isto pitanje za tri mjeseca, pa ako možete do onda 
nešto poduzmete po tom pitanju. Hvala vam lijepa. 
 
IVANA SOKOLOV 

Poštovana Predsjednice hvala vam na pitanjima. Započet ću sa vrtićima. Da, postoje vrtići 
koji zaista jesu godinama zapušteni i to se vidi sad na ovim curenjima krovova. Imamo 
situaciju na Dječjem vrtiću „Mali svijet” gdje 4 krova. Mislim ja sam bila zaista neugodno 
iznenađena kad sam prošlog ponedjeljka bila u samim objektima. Međutim, ono što sam isto 
primijetila je da je zaista prostor lijepo uređen, da se vidi jedna određena toplina što samih 
odgajatelja u skupinama, a što svake pojedine ravnateljice. Nadovezala bih se zašto 
ravnateljice jer mislim da je na ravnateljicama naših ustanova da te iste planove kreiraju i da 
upravnom odjelu dostavljaju kada vide da je nešto potrebno sanirati i da temeljem toga onda 
mi postupamo i pripremamo proračun za narednu godinu. Naravno, ako se radi o hitnoćama 
da ćemo to onda ubaciti u rebalans kao što smo sad ubacili za krovove, s obzirom da se radi o 
hitnoj sanaciji. 
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Što se vašeg drugog pitanja, evo, to je nedavno bilo pitanje vezano za, mislili ste na Centar za 
mlade. Baš smo prije nekoliko dana poslali jedno pismo namjere za jedan prostor u središtu 
grada. Intenzivno tragamo za prostorom, a u međuvremenu smo i dobili pozitivan odgovor 
erasmus plus na projekt što smo se prijavili. Dobili smo sredstva kako bismo izradili lokalni 
program za mlade. Tako da nam to predstoji odmah početkom 2023. Nakon toga kada malo, s 
obzirom da će tu biti uključeni mladi i fokus grupe i slično, moći ćemo intenzivnije 
razmišljati o samim aktivnostima koje bismo oplemenili u prostoru za kojim smo trenutno u 
potrazi. Tako da, bit će mi drago da mi postaviti pitanje za tri mjeseca. Nadam se da će biti 
nekih novosti i da ću vam onda moći reći do kud smo došli.  
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI 

Ja bih se samo osvrnula vezano za prvo pitanje, ako dozvolite. Ja znam da ovaj grad kad je 
nešto interventno riješi i riješi se, ali, mislim da nije na odmet da osim onog što ravnatelji 
vama naravno moraju iz svojih planova vama predlagati što bi trebalo raditi da se ipak 
procijeni s nekim građevinarom, vama i još s nekim koga biste vi stavili u komisiju da se vidi 
u kojem stanju je svaki vrtić u ovom gradu i koliko je nekom više ili manje potrebno 
uređenje. To nije jedno pitanje na odmet, nego, ja sam sigurna kad biste obišli sve da biste 
vidjeli veliku razliku. Oni su unutra opremljeni naravno, jer se svi trude i odgajatelji i 
ravnatelji, ali ja bih molila da se to malo ozbiljnije, ne ozbiljnije, to je jedna gruba riječ, ali da 
se tome posvetite. Hvala vam lijepa. 
 
IVANA SOKOLOV 

Primljeno na znanje i hvala na komentaru. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 

Ja bih imao dva pitanja. Prvo pitanje je u stvari već donekle bilo rečeno, od gospodina 
Soldatića, to je za zaobilaznicu, a ponukan time što nedavno dosta nedavno sam vidio ipak 
tako određene ljude iz grada sa strane ceste kako gledaju pa sam isto mislio pitati kad će biti 
gotovo. Ne samo onda taj dio, jer smo već čuli odgovor, nego u principu dosta toga je u 
planu, a vidimo da zatvaranje jedne ulice izazove prilično velike prometne gužve. Ako mi 
planiramo istovremeno, kako stoji, i zaobilaznicu i možda ovaj trg kod MUP-a, Marulićevu, 
još neke stvari, nisam siguran baš da neće doći do kolapsa. Sada već vidimo recimo 
zaobilaznica koja je u ovom trenutku postala ključna, da prilikom odlaska na posao i dolaska 
bude zakrčena sa kamionima i tako dalje. Pitanje može biti za ubuduće, da li se dalje misli 
vratiti kamione na bulevar, ili ako idu na zaobilaznicu, bez obzira na četiri trake, da li se misli 
taj problem nekako i drukčije riješiti? Budući da je dolazak u Pulu sa zapadne strane, a većina 
industrije je na istočnoj strani. To je jedno pitanje.  
A drugo pitanje ima donekle možda i s vašim veze, s nenamjenskim prihodima. Naime, mi 
smo dok u prijašnjem mandatu je bilo smo slušali o tome kako treba smanjiti prirez, da Pula 
ima jedan od najvećih prireza. Vidimo da je proračun ove godine rastao u odnosu na prije. 
Vidimo da su nenamjenska sredstva, porezna i prirezna dosta veća. Pa me zanima, budući da 
su to vaši sadašnji partneri u vlasti tražili dugi niz godina, da li se mislilo o smanjenju 
prireza? 
Prvo pitanje može biti za gospodina Prhata, ideja kako da se uskladi taj postupak zbog 
zagušenja. 
 
DAMIR PRHAT 

Zahvaljujem se. Nisam dobro razumio. Ideja da se kamioni preusmjere. Da, to je dobro 
rješenje. Pokazalo se i sada, to je i prometnim elaboratom previđeno, da kamioni iznad 10 
tone prometuju pulskom zaobilaznicom do industrijske zone. Ono što ste istaknuli u uvodu 
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vašeg pitanja je čitav niz projekata koji se realiziraju na području grada Pule. Naravno da tu 
treba naći jedan balans u smislu odvijanja prometa i definitivno prilikom definiranja kada i 
koji projekt će se realizirati vodimo računa o tome upravo da se promet odvija na način da se 
ne stvaraju velike gužve. Kad je Arsenalska ulica zatvorena, nakon par dana mislim da su 
vozači prihvatili nove mjere regulacije i da se promet odvija na način da je protočan. Naravno 
da Arsenalska ulica puno znači u odvijanju prometa. Međutim, promet se isto tako odvija 
zaobilaznim pravcima. Kad se izgradi ovaj dio zaobilaznice do čvora sa Premanturskom 
ulicom, naravno da će promet se odvijati još i bolje. Hvala. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 

Nekadašnji, nisam sad vidio, možda sam propustio. Nekada je u planu bila jedna druga, 
dakle, sjever-jug paralelna cesta kod mljekara. Spojnica Monte zaro. Drugo pitanje sam imao 
za prirez za Gradonačelnika. 
 
VESNA SAJIĆ 

Vezano za pitanje prireza, odnosno smanjenje, pitanje nije vrlo jednoznačno i jednostavno 
odgovoriti. Pula nema inače najveći prirez. Tako da to nije točna informacija. Tako da ima 
puno gradova sa prirezom kao Pula, ali ima i sa višim prirezom. Tako da, s obzirom na Zakon 
o financiranju jedinica lokalne, postoji ograničenje što se tiče visine prireza. Činjenica je da 
smo ove godine oprihodovali znatno više poreza i prireza porezu na dohodak. Svi smo svjesni 
inflacije i posljedice koje ona ostavlja kako na sve troškove, tako i na porast plaća. Mnogi 
poslodavci odlučili su se na neki način kompenzirati troškove, odnosno povećanje svih 
cijena, počevši od hrane, energenata i ostalo svojim zaposlenicima, tako da na način da se 
povećaju plaće. Povećanje plaća rezultira povećanjem i naplaćenog poreza i prirez porezu na 
dohodak. Međutim, moramo biti svjesni i činjenice da povećanjem svih troškova, odnosno 
kako robe, radova i usluga, povećavaju se i troškovi grada i za sve ono što je potrebno gradu 
za financiranje, poslovanje grada, a i poslovanje proračunskih korisnika. Tako da treba 
sagledati sve to u kontekstu budućeg smanjenja, a svakako svako smanjenje je dobrodošlo i 
ukoliko ikako bude moguće, ćemo krenuti i u tom smjeru. Hvala. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 

Dakle, već nekoliko puta ste rekli neke stvari koje nisam rekao, nisam rekao s namjerom da 
Pula ima najveći prirez nego se cijelo vrijeme pričalo u prijašnjem mandatu da Pula ima 
jedan od najvećih prireza. Zagreb ima sigurno veći jer on ima dvostruki. Zagreb ima 18 zato 
što on istovremeno je i grad i županija na neki način, pa ima veći. Nego da ima jedan od 
najvećih jer je sa 7,5 išao na 12%. Nego ja samo kažem kako se cijelo vrijeme pričalo prije 
da je prirez prevelik i da ga može se smanjiti zbog poticaja. Sad je došla situacija da su ti 
prihodi veći. Zašto se sada prirez ne smanji? Ako je prije kad su bili manji prihodi i veća 
potreba pričalo se da može, a sad kad su veći prihodi, se ne može smanjiti. To je bila moja 
ideja pitanja. 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Budući je ostalo još vremena za aktualni sat molim vijećnike da se prijave u sustav 
E-glasanja za postavljanje pitanja. 
 
Prijavili su se: 
1. IVANA MOHOROVIĆ 

2. SEAN SOLDATIĆ 

3. DANIEL DEKOVIĆ 

4. NOEL MIRKOVIĆ 
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5. ANA FONOVIĆ 

6. KRISTIJAN BITERI 

7. JURAJ KOVAČEVIĆ 

8. MARIN LERTIĆ 

9. MIHA PAUS 

10. DUŠICA RADOJČIĆ 

11. MILAN RAŠULA 
 
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Ja imam prvo pitanje za direktora Pula parkinga gospodina Bojanića. Ako nam možete reći 
koje su novosti oko izgradnje garažne kuće i dali se možemo nadati u nekoj skoroj 
budućnosti da će taj projekt krenuti? 
A drugo pitanje za direktoricu Luke Pula Tatianu Zanini Gavranić. Danas smo u medijima 
vidjeli informaciju da je Luka Pula izgubila od države dugogodišnji spor zbog nezakonitog 
upisivanja vlasništva na zemljište, odnosno na pomorsko dobro u slobodnoj luci Pula. Možete 
li nam reći što to znači za budućnost poduzeća, kao i za članove skupštine Grad Pulu, 
Herculaneu i Pragrande? 

 
BRANISLAV BOJANIĆ 
O garažnim kućama su cijelo ovo vrijeme bile pjesme ispjevane. Napokon u narednih jedno 
šest – sedam mjeseci unazad, počeli su se realizirati planovi koje smo zacrtali sa gradskim 
ocima. Dakle, idejni projekat je kao takav završen. Trenutno smo u pregovorima, govorimo o 
Marsovom polju, da se zna o čemu pričamo. O Marsovom polju kod Croatie, pričamo o 
garažnoj kući koja bi trebala biti po nekom hodogramu krajem 2023. pri kraju. Naime, sad 
smo trenutno u pregovorima sa Institutom za geomehaničko istraživanje. Nadam se a ćemo 
ovih dana postići dogovor, a samim time i mislim da bi mogli odmah i pristupiti čak možda i 
ako bude vremenska prilika kao takva dozvolila, da bi mogli odmah i pristupiti 
geomehaničkom istraživanju što će nam pokazati kakva je situacija na terenu. I ako se teren 
kao takav pokaže da možemo pristupiti odmah izgradnji, onda ide papirologija, koja smatram 
da ne bi trebala biti problematična. Ide se u realizaciju tog projekta, ide se u realizaciju 
izvođača radova i ako bude sve kako treba i kako smo zamislili, parkirna kuća od 400-njak 
parkirnih mjesta vrijednosti između 35 i 40 milijuna kuna, di će se Pula parking morati 
zadužiti, normalno, mogla bi biti gotova. U momentu kad smo pregovarali, kamatna stopa, 
ovo vam sve pričam da vidite koliko je već daleko otišlo se sa tom realizacijom. U početku, 
kad smo se dogovarali i pričali kamatna stopa je bila između 0,8, maksimalno bila je 1,2. 
danas je kamatna stopa preko 4 i nitko neće da razgovara na tu temu. Međutim, pokušavamo 
dobiti neke stimulirajuće kredite, tako da ćete vi, kao i gradsko vijeće, ćete morati donijeti 
odluku o zaduživanju. Mislim da hodogram koji je napravljen, može vam biti i prezentiran i 
smatram da bi napokon parkirna kuća, ako uvjeti terena dozvoljavaju, mogla biti vrlo brzo 
gotova. Eto, toliko. Ima još nešto? 

 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ 
Ja se zahvaljujem na pitanju. Pitanje je stvarno jako aktualno. Znači, Visoki trgovački sud 
Republike Hrvatske donio je presudu i rješenje i sa tom presudom i rješenjem ustvari se 
odbila žalba Luke Pula i potvrdila se presuda Trgovačkog suda u Pazinu. Što to znači? To 
znači da je ustvari utvrđeno da nekretnine, ne sve, ne cijela imovina, nego samo nekretnine 
na Luci Molo Carbone predstavljaju pomorsko dobro. I sada to pomorsko dobro ustvari, što 
znači za Luku Pula? To je da smo dužni trpjeti brisanje prava vlasništva i upis pomorskog 
dobra. Što znači sad za budućnost? To moramo tek utvrditi. Presudu i rješenje smo primili 
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dana 15.12.2022. godine. Što možemo kazati? Da je okončan jedan dugogodišnji spor oko 
nekretnine Luka Pula i da su te nekretnine bile procijenjene kao društveni kapital u postupku 
pretvorbe i koje su do sada bile upisane kao vlasništvo Luke Pula. Odluka Visokog 
trgovačkog suda je pravomoćna i svatko ju je dužan poštivati. Ono što je nama sada sljedeće 
raditi je odrediti jedan hodogram aktivnosti što ćemo mi poduzeti po tom pitanju, odnosno 
skupština sljedeća koja je sazvana sa svim vlasnicima će se raspravljati i donijeti daljnje 
mjere, daljnje aktivnosti što ćemo raditi po pitanju tih novonastalih okolnosti. I tako da, 
ustvari, ono što se odluči, što vlasnici odluče, tako će uprava postupati. Osim toga, ono što 
bih ja mogla kazati je ako nekoga zanima koliki je trošak toga spora iako to nije bilo pitanje. 
Luka Pula je dužna platiti nekih 25.500,00 kuna Republici Hrvatskoj. Što znači to za 
budućnost za Herculaneu i Pragrande? To će se vidjeti što će se uopće dogoditi sa Lukom 
Pula. A i kasnije sa svim vlasnicima, sa Gradom i sa ostalim vlasnicima, ne samo sa 
Pragrande i sa Herculaneom. Ono što bih ja iskoristila sada priliku da kažem da u tih godinu 
dana koliko se toga napravilo, niti godinu dana, Luka Pula je ostvarila jako veliki pomak 
osim što smo mi radili na svom imidžu, osim što smo radili na administrativnom, na svim 
ustrojstvima koje je bilo potrebno da pokrenemo to poslovanje, rezultati su vidljivi. 
Budućnost, ja ne sumnjam u budućnost, ali naravno, ovisi o vlasniku, odnosno vlasnicima. 
Tako da ja mogu kazati da za tih 11 mjeseci mi smo povećali naše prihode 46%. Znači Luka 
Pula je ostvarila nekih 8.200.000 ukupnih prihoda. Lani, u istom razdoblju je to bilo 
5.6000.000 kuna. Isto tako, 46% rastu prihodi, ali u isto vrijeme ti troškovi ne prate rast 
prihoda. Tu se gleda koliko se detaljno, koliko se pažljivo, sa koliko pažnje se posvetilo 
upravljanju tog društva. Tako da rashodi rastu svega 17%. I sad ja se mogu pohvaliti, mogu 
biti sretna da smo mi u 11 mjeseci ostvarili jednu dobit od 2.1000.000 kuna, a dok je u isto 
vrijeme prošle godine to bilo 410.000 kuna. Naravno, za 11 mjeseci. Dolazi onaj 12 mjesec 
sa završnim računima, kada kače i ovu godinu i prošlu, ali znamo kako je završila prošla. 
Mislim da je to sve jako friško i da je jako teško odgovoriti na to pitanje.  
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Pa imam dopunsko pitanje. Zanima me, obzirom da se godinama i Luka Pula i Lučka uprava, 
da su naplaćivale koncesiju koncesionarima da li očekujete da će koncesionari koji su plaćali 
nakon presude pokrenuti neke sudske sporove za naknadu sredstava koje su uplaćivali Luci 
Pula za koncesije. 
 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ 
Luka Pula nije naplaćivala koncesiju. Koncesiju može naplaćivati Lučka uprava. Luka Pula 
je temeljem svog vlasništva naplaćivala zakupe, znači zakupnine. A to je vrlo različito 
različito. Zakupnine su se naplaćivale temeljem vlasničkog lista. Onaj tko je bio vlasnik, to je 
bila Luka Pula.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Imam jedno pitanje u vezi projekta novog vatrogasnog doma u Valturskoj ulici. Naime, to je 
jedan vrlo bitan projekt za grad Pulu i za cijelu puljštinu, uostalom i cijelu južnu Istru. 
Obzirom da je neuvjetna lokacija gdje se danas nalaze naši vatrogasci, to svakako treba 
izmjestiti te vas molim u kojoj fazi je taj projekt i kad bi se počela možda realizacija, ne 
možda, nadam se, kad će početi realizacija tog projekta? Taj projekt je jako bitan jer bi 
objedinio sve hitne službe zaštite i spašavanja na području grada Pule i puljštine. 
Zahvaljujem. To je prvo pitanje. 
A drugo pitanje bi bilo jedno pitanje koje je vrlo sada aktualno, a radi se o pomoćnicima u 
nastavi. Interesira me u kojoj fazi je to što se tiče grada, šta je grad doprinio tome i da li je 
planirao određena financijska sredstva? Zahvaljujem. 
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DAMIR PRHAT 
Zahvaljujem se. Imamo i vatrogastvo po novom ustroju u svojim djelatnostima. Što se tiče 
same lokacije, Gradsko vijeće je donijelo odluku o davanju te lokacije na korištenje za 
gradnju tog centra. Mi smo organizirali možda prije mjesec dana sastanak sa predstavnicima 
vatrogasaca sa pročelnicom županijskog odjela za zdravstvo upravo na temu izgradnje tog 
centra hitnih intervencija gdje bi bili vatrogasci, hitna pomoć i sve one službe koje djeluju na 
području Grada Pule i naravno da je preduvjet za realizaciju tog projekta izrada projektne 
dokumentacije i osiguranje financijskih sredstava i naravno da je na sastanku dogovoreno da 
će predstavnici, prvenstveno vatrogasaca, kada budu imali nove informacije se obratiti Gradu 
Puli da vidimo koje su daljnje mogućnosti vezano za izgradnju navedenog centra. Evo, 
zahvaljujem. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Mislim da sam, ne znam, barem pet puta u ovoj godini, odgovarala na 
pitanje o pomoćnicima i drago mi je da konačno mogu reći da smo prošlog četvrtka, kao što 
je najavljeno, imali zajednički sastanak sa predstavnicima pomoćnika te da smo zajednički 
dogovorili da za drugo polugodište, odnosno od drugog polugodišta 2023. se pomoćnicima u 
nastavi poveća satnica sa sadašnjih 25 kuna na 30 kuna neto s time da dogovorno, pomoćnici 
u nastavi su se između sebe dogovorili, da s obzirom na posao kao obavljaju pomoćnici u 
nastavi u školi za Odgoj i obrazovanje, njih je negdje oko 20-ak, da se njihova satnica 
podigne sa 25 kuna na 35 kuna na sat. Pričamo o drugom polugodištu 2023. godine. U šestom 
mjesecu nam slijedi novi poziv, a onda ćemo vidjeti što će nam uvjeti u novom pozivu reći i 
koja će tada biti definirana satnica, odnosno vidjet ćemo koja ćemo sredstva moći dobiti od 
ministarstva. Hvala. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Na tragu kolegice Mohorović. Moje pitanje je za direktora Pragrande. Što se sad s ovom 
presudom sve promijenilo? I kako će to utjecati na pročistač? Pošto više zemlja nije od Luke 
Pula. I što će biti sa kanalizacijskim sustavom u gradu?  
I drugo pitanje je za direktoricu Luke Pula. Što će Luka Pula bez tih prihoda? Evo, to nek mi 
odgovori. Hvala 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Hvala na postavljenom pitanju. Ovako, što se tiče uređaja za pročišćavanje otpadnih voda u 
sklopu Aglomeracije Pula Centar na lokaciji Molo Carbone situacija je takva da mi ćemo sad 
morati pokrenuti postupak rješavanja imovinsko pravnih odnosa sa Ministarstvom mora, 
prometa i infrastrukture na način da je zemljište gdje je predviđen pročistač će pri promjeni 
upisa vlasništva na RH i pomorsko dobro, trebat ćemo ostvariti pravni interes, dobiti 
koncesiju. Ići ćemo prema ministarstvu na način da dobijemo koncesiju za izgradnju uređaja 
na tom području. Rješavamo imovinsko pravne odnose sa ministarstvom. To nam neće 
utjecati, što se tiče samog projekta Aglomeracije, čak će nam, imamo sad način odnosno 
rješenje kako doći do cilja i doći do ostvarenja tog pravnog interesa za tu lokaciju tako da 
nam realizacija projekta po tom pitanju nije ugrožena nego, čak će nam biti i jednostavno. 
Znamo kojim putem ići. Kao što je i Gradonačelnik prije i najavio, dio projekata koji su bili u 
sklopu Aglomeracije Pula Centar smo i izvukli iz Aglomeracije i dobili smo ova sredstva iz 
NPO-a i idemo već i graditi dio odvodnje na području grada Pule.  
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TATIANA ZANINI GAVRANIĆ 
Ja se zahvaljujem na pitanju. Moja najomiljenija tema. Kad se radi o prihodima Luke Pula, 
važno je naglasiti da se mi ne bavimo rentijerstvom. Ono što se dogodilo u strukturi prihoda u 
21. godini, to se nastavlja i sad u 22.-oj. 70% naših ostvarenih prihoda, govorit ću samo u 
relativnim iznosima, se odnosi na naše lučke djelatnosti. I sada ta lučka djelatnost predviđa 
pretovar, utovar i skladištenje. Mi imamo i 8% prihoda koje se odnose na našu špediciju. I 
svega onaj ostatak se odnosi na zakupe. Znači, zakupe, ono što sam prije rekla, ne koncesije, 
nego zakupe. I sad što će biti dalje? Vidjet ćemo. Ta naša ključna djelatnost, lučka djelatnost, 
je u principu jedina u gradu. Naš partner INA, strateški partner INA, s njima odrađujemo 
najveći udio naših prihoda. Vi znate koliko je sad, u ovom trenutku, poslovanje i INE važno, 
ja ne bih rekla za Luku Pula, nego ja bih rekla da je to važno za Republiku Hrvatsku, tako da, 
koliko je ta tema prihoda i strukture prihoda u Luci Pula važna. Da li mogu još...? 

 
DANIEL DEKOVIĆ 
Pa da, meni je jasno čime se vi sve bavite, ali ako ste vi sada ostali bez prostora, kako ćete taj 
dio prihoda prihodovati ukoliko nemate više tog prostora? 
 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ 
Lučke djelatnosti se odrađuju na Molo Carbone, odrađuju se na otvorenom, odrađuju se u 
luci na otvorenim prostorima, a skladišti se u skladištima. Svu tu djelatnost smo radili na 
temelju prvenstvene koncesije koja, sad ćemo vidjeti kako će se dalje nastaviti. Taj ugovor o 
prvenstvenoj koncesiji je za lučke djelatnosti. Netko tu lučku djelatnosti mora i dalje 
nastavljati raditi. To nije bilo iznajmljivanje prostora nego odrađivanje djelatnosti, konkretno 
dizalice, viljuškari, lučki radnici... 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Prepustio bih pitanje Dušici Radojčić. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Zahvaljujem. 
 
(Vijećnici negoduju.) 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Taj put... molim vas, ovaj put gospođa Radojčić će postaviti pitanje, a sljedeći put nema 
preskakanja. Može tako? Da nema problema. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ovdje je razlika između toga da li je vijećnik prisutan ili nije, uobičajena je praksa bila da si 
vijećnicima koji su prisutni da si mogu prepuštati riječi. 
Ja ću postaviti pitanje. Imam jedno pitanje za Gradonačelnika, prvo, a drugo je za pročelnicu 
Ingrid Bulian.  
Od Gradonačelnika bih htjela čuti, s obzirom da je danas na županijskoj skupštini usvojena 
Odluka o privremenom davanju koncesije na nautičku luku Bunarina na sljedeće dvije 
godine, onda me zanima zašto je Grad Pula, odnosno zašto ste vi odšutjeli budući da se radi o 
uzurpaciji prava. Naime od 2010. Grad Pula sam, sporazumom sa županijom, i to omogućava 
Zakon o pomorskom dobru i morskim lukama, dodjeljuje koncesije na pomorsko dobro, i ovo 
pravo, eventualno privremenog korištenja, ima pravo i Grad Pula. Na ovaj način prepuštajući 
to županiji Grad Pula na godišnjoj razini gubi više milijuna kuna. Ja bih se nadovezala na ono 
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što smo već čuli danas, idemo na prodaju zemljišta, a sigurni prihod koji bi mogli ostvarivati 
prepuštamo drugima. 
Drugo pitanje je za pročelnicu Ingrid Bulian. A to je vezano za izvještaj o stanju u prostoru. 
Zakon o prostornom uređenju nalaže izradu Izvještaja o stanju u prostoru za četverogodišnje 
razdoblje. To nije opcija, to je zakonska obaveza. Posljednji takav izvještaj za Pulu 
napravljen je za razdoblje do 2018. godine. Nakon Toga se više nikada nije izrađivao. Mi 
smo, dakle, šest godine, bez takvog izvještaja. Ti izvještaji nisu samo formalnost. Oni služe 
za ocjenu stanja u prostoru i predlaganje načina da se riješe uočeni problemi, a mi ih u Puli, u 
prostoru, imamo zbilja jako puno. Pa se onda postavlja pitanje zbog čega se u prethodnih šest 
godina nije izradio zakonom propisani izvještaj o stanju u prostoru. Sljedeće se godine 
planiraju izmjene i prostornog plana i GUP-a i nekih urbanističkih planova koji su već 
izazvali kontroverze zbog mogućeg sukoba interesa nekih vijećnika u odlučivanju o tim 
planovima. Na temelju čega će se pristupiti izmjenama navedenih planova kada nema slikE 
stanja u prostoru, niti preporuka za njegovo unapređenje? Zar nije vrijeme da se konstatiraju 
negativne posljedice dosadašnjeg načina planiranja i kormilo prostornog razvoja usmjeri 
prema održivosti? U obrazloženju proračunskih rashoda programa prostornog uređenja grada 
za 23. ne spominje se izrada izvješća o stanju u prostoru. Spominje se, na primjer, plan 
urbane oprema ili konzervatorska podloga za područje oko Arene, ali ne i najvažnije izvješće 
o stanju u prostoru. 
 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika)  
Poslovnikom je predviđeno 60 minuta za vijećnička pitanja, termin je probijen i ako uđemo u 
odgovore, moguće da termin bude probijen za još 15 minuta. Ja bih vas zamolio Predsjednice 
da odgovore dobijemo ili pisanim putem ili na prvoj narednoj sjednici usmeno vijećnici koja 
je postavila pitanje.  
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 

Iznimno možemo i produžiti malo za vijećnička pitanja i uskoro završimo. Ja bih molila 
gospodina Prhata da odgovori na pitanje, a gospođa Bulian će odgovoriti pismeno. Hvala 
lijepa. 
 
DAMIR PRHAT 

Evo ja se zahvaljujem što ste mi dali priliku da odgovorim na ovo pitanje. Tema je aktualna. 
Ja bih gospođu Radojčić želio podsjetiti i pitati koja je njena uloga da Grad nije raspisao 
poziv za prikupljanje ponuda za davanje koncesije na Bunarini. 
 
NOEL MIRKOVIĆ (povreda Poslovnika) 

On ne može postavljati pitanja nama. 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Molim vas, to je retoričko pitanje. 
 
DAMIR PRHAT  
Ovo je bilo retoričko pitanje, ovo nije bilo pitanje upućeno vijećnici, nego čisto retoričko 
pitanje, a reći ću i zašto. Gospođa Dušica Radojčić je u to vrijeme bila dio koalicije, 
Predsjednica Gradskog vijeća Grada Pule. Upravni odjel za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom je uputio u periodu 4.11.2021. do 4.12.2021. prijedlog Odluke o donošenje 
srednjoročnog trogodišnjeg plana davanja koncesije za razdoblje 2022.-2024. godine, ali isto 
tako i Plana davanja koncesije za 2022. godinu. Tim prijedlogom akta je bilo definirano da će 
se planirani broj koncesije i jedna koncesija izgradnja i gospodarskog korištenja luke posebne 
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namjene, luke nautičkog turizma Bunarina planiran jedno 20 godina i isto tako bila je 
procijenjena godišnja naknada za davanje koncesije. Cijeli postupak savjetovanja kao takav 
je proveden i naravno podneseni su određeni prijedlozi ili primjedbe. Međutim, nakon svega, 
na Gradskom vijeću Grada Pule je upućena odluka da Grad Pula u razdoblju od 2022.-2024. 
godine neće davati koncesije. To nije bio stav Upravnog odjela. To je bilo protivno svemu 
ovome o čemu ste govorili u uvodu na pitanje vezano za Bunarinu. Grad Pula ni na koji 
način, temeljem ovakve odluke, nije mogao raspisati natječaj za davanje koncesije na 
Bunarini. Koliko i kako ste utjecali na službenike Upravnog odjela za komunalni sustav i 
upravljanje imovinom, neću niti govoriti. Oni su hodočastili kod vas, objašnjavali, međutim, 
vi ste jednostavno svojim utjecajem utjecali da ovakva odluka bude usvojena na Gradskom 
vijeću i to je jedini razlog zašto Grad Pula nije mogao raspisati natječaj za davanje koncesije 
na Bunarini. Zahvaljujem. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ  
Dodatno pitanje. Sramotno je koliko pročelnik jednog upravnog odjela ne shvaća razliku 
između privremenog korištenja, pravo koje si je preuzela Istarska županija, i davanje 
koncesije. Ja sam zapravo zapanjena količinom vašeg neznanja. Privremeno korištenje nije 
koncesija. Privremeno korištenje je nešto što omogućava Gradu Puli da daje na upravljanje, 
recimo Lučkoj upravi ili nekom svom trgovačkom poduzeću, privremeno pravo korištenja 
tog područja. Koncesija je nešto sasvim drugo. I mi i dalje stojimo na poziciji da se ovo 
privremeno korištenje koje koristi Istarska županija, daleko više isplati od davanja koncesije. 
Ako pogledate srednjoročni plan davanja koncesije Istarske županije, ako pogledate godišnji 
plan davanja koncesije, također ćete vidjeti da nema davanja koncesije na nautički dio luke 
Bunarina. Ali to za vas izgleda predstavlja preveliki napor. Više volite ovako koristiti 
odgovor na vijećnička pitanja da biste bezrazložno, neutemeljeno i neargumentirano 
napadali. Ja mislim da je vaš zadatak da samo odgovorite na pitanje. Ja sam vas pitala za 
privremeno korištenje, a ne za koncesiju.  
 
DAMIR PRHAT 
Odgovorit ću na pitanje. Temeljem svega što ste poduzimali kako bi opstruirali navedenu 
odluku, jedna od atraktivnosti bila je upućivanje dopisa Ministarstvu mora, prometa i 
infrastrukture, a vezano za pravni status luke posebne namjene, nautičke luke Bunarina i 
mišljenje koje se tražilo između ostalog, i ovo sve o čemu vi govorite i naravno odgovor 
ravnateljice dr. Nine Per koji je bio neću čitati cijeli, ali ću samo pročitati ono što je 
najvažnije: „sukladno odredbama Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama, koncesija 
za gospodarsko korištenje pomorskog dobra daje se na temelju javnog prikupljanja ponuda 
najboljem ponuditelju. Budući da je ovlaštenje, ovim putem upućujemo, nažalost, napisano je 
čak, općinsko vijeće Grada Pule, na koje je prenesena ovlast davanja koncesija na 
pomorskom dobro s Istarske županije, da pristupi izradi pripremnih radnji za javno 
prikupljanje ponuda”. Zahvaljujem. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ovo nema nikakve veze sa onim što sam pitala. Nikakve veze. Dakle, ja sam govorila o 
privremenom korištenju, a ne o koncesijama. Dakle, molim vas da sljedeći put odgovorite na 
pitanje. 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Ja vas lijepo molim, završimo tu priču. Prelazimo na 2. točku. 
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AD – 2.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIVREMENOJ ZABRANI IZVOĐENJA 
RADOVA U 2023. GODINI NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalnu sustav i imovinu.  
 
Otvara se rasprava te Ana Fonović u ime Kluba vijećnika Možemo! predaje na sjednici 
amandman po ovoj točki sukladno članku 47. Poslovnika. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje prijedlog za uvrštavanje podnesenog Amandmana Kluba 
vijećnika Možemo! te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 Vijeće sa 10 glasova „ZA”, 6 glasova „PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH” glasova 
 

- usvojilo da se Amandmana Kluba vijećnika Možemo!, podnesen na sjednici, uvrsti u 
proceduru razmatranja. 

 
Predsjednica vijeća poziva podnositelja Amandmana, Klub vijećnika Možemo! da obrazloži 
podneseni Amandman.  
 
 Vijećnica Ana Fonović obrazlaže podneseni Amandman te navodi kako je to ujedno i 
rasprava u ime Kluba vijećnika. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević; Milan Rašula s replikom 
vijećnika Juraja Kovačevića i Dušice Radojčić. 
 
Odgovore na pitanja i očitovanje predlagatelja na podneseni amandman dao je pročelnik 
Damir Prhat navodeći da je mišljenje Gradonačelnika o amandmanu negativno.  
 
Predsjednica poziva predlagatelja amandmana da se izjasni ostaje li pri svom amandmanu 
kojeg gradonačelnik nije prihvatio, te budući se Klub Možemo! izjašnjava da ostaje pri 
amandmanu, predsjednica daje na glasanje usvajanje amandmana i nakon glasanja utvrđuje 
da 

VIJEĆE sa 7 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i s „SUZDRŽANA“ glasa, 
 
NIJE usvojilo predloženi Amandman Kluba vijećnika Možemo! 

 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

 ODLUKU 

 o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2023. godini na području Grada Pula-Pola 
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AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVAJU SAVJETA POTROŠAČA JAVNIH 
  USLUGA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević i Noel Mirković s replikom 
vijećnika Dušanka Babića i Milana Rašule, a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao 
je pročelnik Damir Prhat. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 

 
 ODLUKU 
 o osnivanju Savjeta potrošača javnih usluga 

 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐENJU USLUGA ČIJE SE JEDINIČNE 

CIJENE ISKAZUJU U JEDNOJ DECIMALI (PULA PARKING d.o.o. i  
PULAPROMET d.o.o.) 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
 
Budući da nije bilo rasprave, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 

 ODLUKU 
 o utvrđenju usluga čije se jedinične cijene iskazuju u jednoj decimali 

(Pula Parking d.o.o. i Pulapromet d.o.o.) 

 
 
 
 
 

pauza od 17:05 do 19:30   
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AD – 5. DONOŠENJE:  
5.1. Odluke o izmjeni Odluke o donošenju srednjoročnog (trogodišnjeg) plana 
 davanja koncesija za razdoblje 2022. - 2024. godine 

5.2. Odluke o donošenju plana davanja koncesija za 2023. godinu 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dao Damir Prhat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
 
Budući nije bilo rasprave, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.1. te nakon glasanja 
utvrđuje da je 

 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
  ODLUKU  

o izmjeni Odluke o donošenju srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija 
za razdoblje 2022. - 2024. godine 

 
  

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
  ODLUKU  
 o donošenju plana davanja koncesija za 2023. godinu 
 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE PRAVILNIKA O IZMJENAMA PRAVILNIKA O  

PROVEDBI POSTUPAKA JEDNOSTAVNE NABAVE U UPRAVNIM  
TIJELIMA GRADA PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Doriano 
Labinac, voditelj Odsjeka u Odjelu za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić, Juraj Kovačević i Milan 
Rašula s replikom Valtera Boljunčića, a dodatno objašnjenje i odgovore na pitanja dao je 
Doriano Labinac. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 

 PRAVILNIK O IZMJENAMA PRAVILNIKA 
o provedbi postupaka jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Pula-Pola 
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AD – 7. DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU  
UGOVORA O KUPOPRODAJI NEKRETNINA (Immobilien Neuban d.o.o.) 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević, Milan Rašula s replikom 
vijećnika Marina Lerotića, Valtera Boljunčića, Noela Mirkovića, Mihe Pausa, Marin Lerotić, 
Drago Marić s replikom vijećnika Mihe Pausa, Marina Lerotića, Noela Mirkovića i Dušanka 
Babića, Kristijan Biteri i Valter Boljunčić s replikom vijećnika Milana Rašule i Dušice 
Radojčić, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dao je pročelnik Damir Prhat.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da 
 
 VIJEĆE sa 8 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 

 
NIJE donijelo 
 

 ODLUKU  
 o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji nekretnina 

(Immobilien Neuban d.o.o.) 
 
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU ČLANICA I ČLANOVA  

UPRAVNOG ODBORA ZAKLADE ZA SPORT GRADA PULA-POLA 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Miha Paus, Valter Boljunčić i Milan 
Rašula s replikom vijećnika Igora Belasa, a dodatni komentar dao je Gradonačelnik Filip 
Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo 

 
 ODLUKU 
 o imenovanju članica i članova Upravnog odbora Zaklade za sport Grada Pula-Pola  
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AD – 9. IZBOR ČLANOVA SAVJETA MLADIH 

 
 
PREDSJEDNICA 

S obzirom da je dosadašnjem sastavu Savjeta mladih Grada Pule istekao mandat, u 
ime Gradskog vijeća Odbor za izbor i imenovanja objavio je javni poziv za kandidiranje 
članova Savjeta mladih i njihovih zamjenika te je putem nadležnog Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti i mlade proveo pripremne radnje i postupak za provođenje izbora po 
ovoj točci.  

Vijećnicima je dostavljen Izvještaj o provjeri formalno pravnih uvjeta kandidata i 
Lista kandidata za izbor članova Savjeta mladih pa ću ukratko reći upute: 

Najprije će Dušanko Babić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja, ukratko 
podnijeti Izvješće. Nakon toga će se prisutnim vijećnicima podijeliti glasački listići s 
popisom 19 važećih kandidatura za Savjet mladih radi provođenja tajnog glasanja, sukladno 
članku 7. Odluke o osnivanju Savjeta mladih. Odlukom je propisano da Gradsko vijeće 
tajnim glasanjem bira Savjet mladih koji ima 9 članova sa 9 zamjenika. Glasanje se obavlja 
zaokruživanjem rednog broja ispred imena za 9 kandidata. 
Zatim će vijećnici glasati i ubacitii glasačke listiće u glasačku kutiju. 
Nakon glasanja odrediti će se pauza da bi Odbor za izbor sa službenicima nadležnog 
upravnog odjela za društvene djelatnosti utvrdio rezultate glasanja.  
 
PREDLAGATELJ 
je Odbor za izbor i imenovanja u suradnji sa Upravnim odjelom za društvene djelatnosti i mlade 
te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Dušanko Babić, predsjednik Odbora za izbor i 
imenovanja. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević s replikom vijećnice Dušice 
Radojčić i Milana Rašule. 
 
Predsjednica vijeća moli stručnu službu da podijeli glasačke listiće vijećnicima i evidentira ih u 
popis vijećnika, da vijećnici mogu pristupiti glasanju. 
 
Nakon glasanja vijećnika, Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu od 20 minuta kako bi Odbor za 
izbor sa nadležnim Upravnim odjelom za društvene djelatnosti utvrdio rezultate glasanja, te 
vijećnicima objavio Konačnu listu izabranih kandidata za Savjet mladih. 
 

- Pauza 20 min - 

 
Predsjednica vijeća daje riječ Dušanku Babiću, predsjedniku Odbora za izbor i imenovanja da 
izvijesti Vijeće o rezultatima izbora za članice i članove te zamjenike članova Savjeta mladih 
Grada Pule. 
 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Dušanko Babić podnosi izvješće o glasanju: 
 
Odbor za izbor i imenovanje utvrđuje rezultate glasanja za izbor Savjeta mladih Grada Pule.  
Gradsko vijeće Grada Pule ima 22 vijećnika, tiskano je 22 listića. Prisutnim vijećnicima 
uručeno je 17 listića te je svih 17 vijećnika glasalo. 
Utvrđeno je da je važećih listića je bilo 17. 
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Slijedom provedenog glasanja pojedini kandidati za članove Savjeta mladih dobili su sljedeći 
broj glasova, redom prema najvećem broju dobivenih glasova: 
1. Karmen Kresina, Katarina Mikulić – Udruga Zum – 14 glasova 
2. Jan Franjul, Andrea Vidović- iz Proces Udruge za promicanje Q kulture i LGBTQ+prava–
14 glasova 
3. Paolo Travni, Karlo Moslovac-Studentski zbor Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli- 14 glasova 
4. Nino Šarić, Bojan Ivanović – Neformalna skupina mladih – 13 glasova 
5. Davor Jačimović, Vedran Relić – Udruga glazbenih umjetnika Disonanca – 10 glasova 
6. Lana Burić, Marko Antonio Barišić – Udruga moj grad Pula – 9 glasova 
7. Ivan Haubrih, Marin Bilić – Udruga glazbenih umjetnika Disonanca – dobili su 9 glasova 
8. Diego Vitasović, Tina Mandić – Udruga glazbenih umjetnika Disonanca – dobili su 9 
glasova 
 
Za 9. člana i njegovog zamjenika ponovilo glasanje između dva kandidata koji su dobili isti 
broj po 8 glasova - Eni Krešević (Marija Budravac) – Klub studenata povijesti Pula te 
Filip Dević (Loris Catela) – Klub mladih IDS Pula-8 glasova.  
 
 

- Pauza 10 minuta - 

 
Predsjednica vijeća moli predsjednika Odbora za izbor i imenovanja da podnese izvješće o 
glasanju. 
 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Dušanko Babić podnosi izvješće o rezultatima 
glasanja u ponovljenom izboru za dva kandidata s jednakom brojem glasova, u kojem je glasalo 
16 vijećnika, pa su kandidati dobili slijedeći broj glasova: 
1. Eni Krešević, Marija Budravec – Klub studenata povijesti Pula - 10 glasova 
2. Filip Dević, Loris Catela – Klub mladih IDS – 6 glasova, 
te je za 9. kandidata izabrana Eni Krešević (Marija Budravec) – Klub studenata povijesti Pula 

 
Slijedom navedenog, Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja izvještava te Gradsko vijeće 
utvrđuje Konačne rezultate izbora za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada Pule.  
 
U Savjet mladih Grada Pule izabrani su: 
1. Karmen Kresina, Katarina Mikulić – Udruga Zum  
2. Jan Franjul, Andrea Vidović- iz Proces Udruge za promicanje Q kulture i LGBTQ+prava–
14 glasova 
3. Paolo Travni, Karlo Moslovac – Studentski zbor Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli  
4. Nino Šarić, Bojan Ivanović – Neformalna skupina mladih 
5. Davor Jačimović, Vedran Relić – Udruga glazbenih umjetnika Disonanca  
6. Lana Burić, Marko Antonio Barišić – Udruga moj grad Pula 
7. Ivan Haubrih, Marin Bilić – Udruga glazbenih umjetnika Disonanca 
8. Diego Vitasović, Tina Mandić – Udruga glazbenih umjetnika Disonanca 
9. Eni Krešević, Marija Budravec – Klub studenata povijesti Pula 
 
Članovi Savjeta mladih i njihovi zamjenici biraju se na razdoblje od 3 godine. Savjet mladih 
konstituirat će se u roku od 30 dana od dana objave rezultata izbora. 
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PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Zahvaljuje se predsjedniku i članovima Odbora te stručnoj službi. 
 
Napominje da će se Konačni rezultati izbora za članove i zamjenike članova Savjeta mladih 
objaviti na mrežnim stranicama Grada Pule, u Službenim novinama i u sredstvima javnog 
priopćavanja.  
 
U svoje ime i u ime Gradskog vijeća čestita novoizabranim članovima Savjeta mladih i želi 
uspješan i dobar rad.  
 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 21. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 20 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
Želi svima sritan Božić i Novo lito! 
 
 
 

Dovršeno u 22,00 sati 
 
  
 
 
KLASA:024-03/22-01/232 
URBROJ:      
Pula, 20.12.2022. 
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